



Концепция «Всё включено»

Благодарим, что выбрали наш IL Mercato Hotel & Spa отель для своего отдыха.
Предоставляем Вашему вниманию информацию о концепции "Все включено"

Начало действия услуг по системе «Все включено» с 10:30 в день приезда / Заселение в номер в 14:00

Окончание действия услуг по системе «Все включено» в 12:00 в день отъезда / Сдача номера в 12:00

Ресторан

Главный ресторан "Gardino"	Завтрак	Обед	Ужин
	07:00 - 10:30	13:00 - 15:00	19:00 - 21:30

Bars

Лобби бар "Galleria"	Напитки	Закуски
	10:00 - 00:00	10:30-11:30; 15:30 - 17:00
Рест. Primavera		15:30 - 17:00

Бар на террасе "Prima Scelta"	Напитки	Закуски
Бар на пляже "Bella Vita"	10:30 - 23:00	
	10:00 - 18:00 прохл. нап	13:00 - 15:00

Бесплатно:

- Сейф в номере
- Тренажерный зал (7:00-21:00)
- 4 бассейна
- Центр выдачи полотенец (с 08:00 до захода солнца)
- Услуга "будильник"
- Трансфер до/от пляжа
- Живая музыка
- Дартс
- Интернет в лобби и в номерах
- Мини клуб с 4-12 лет (с 10:00-13:00; с 15:00-17:00)
- Кресло - коляска

За плату:


- Минибар в номере / по запросу
- Свежевыжатые соки, бутилированное пиво, местное игристое вино, бутилированные и пакетированные напитки, Red Bull, итальянский, турецкий кофе
- Рум сервис (доставка еды и напитков в номер)
- SPA (-1 этаж, около бассейна; с 9:00 – 20:00)
- Бильярд (10:00 – 18:00)
- Услуги доктора
- Телефон/факс
- Прачечная/химчистка.
- Услуги няни

Автобус Из отеля на пляж		Автобус с пляжа	
Врем	На	Time	С
08:00	в Bella Vita Beach		
08:30	В Palma Beach		
09:00	В Bella Vita Beach	09:15	Из Bella Vita Beach
10:00	В Bella Vita Beach	10:15	Из Palma Beach
11:00	В Bella Vita Beach	11:15	Из Bella Vita Beach
11:30	В Palma Beach	11:50	Из Palma Beach
12:00	В Bella Vita Beach	12:15	Из Bella Vita Beach
12:45	В Bella Vita Beach	13:00	Из Bella Vita Beach
14:00	В Bella Vita Beach	14:15	Из Bella Vita Beach
14:30	В Palma Beach	15:15	Из Bella Vita Beach
15:00	В Bella Vita Beach	16:15	Из Bella Vita Beach
16:00	В Bella Vita Beach	17:00	Из Bella Vita Beach
16:45	В Bella Vita Beach	17:20	Из Palma Beach
17:45, 18:30 Из Bella Vita Beach			

Morning Activities Beach & Pool	
10:00 – Клубные танцы (басс.пляж)	
10:30 - Растяжка (пляж, бассейн)	
11:00 - Дартс игра (пляж, бас.)	
11:30 - Аква аэробика (бассейн)	
12:00 – Боча (пляж)	
12:00 - Игры, Клубный танец (бассейн)	
Послеобеденные мероприятия "IL Mercato Hotel"	
15:00 - Клубные танцы (бассейн, пляж)	
15:30 - Дартс игра (пляж, бас.)	
15:45 - Water Polo (бассейн)	
16:00 - Yoga Time (бассейн)	
16:00 - Valleyball (пляж)	

Face painting at 8 pm Mini disco at 8:30 Animation Evening Shows
Monday; at 9 pm Faker show
Tuesday, at 9 pm Liberty dance show
Wednesday, at 9 pm Burlisco Show
Thursday; at 9 pm To be dance show
Friday; 9 pm Mike show 09:30 Belly dance – Tanura
Saturday; 9 pm Lunar show
Sunday; 9 pm Light Show

Важная информация

	<p>Мы доступны 24/7, будем рады помочь Вам с любой просьбой по WhatsApp номеру: +201029336585, или отсканируйте код</p>
<p>Пляж</p>	<p>«Bella Vita»: Пляж с песчаным заходом в море, расположен в заливе Шарм-эль-майя, недалеко от Старого города. Бесплатный вход на пляж, включая лежаки, зонтики. От отеля примерно 7 мин на автобусе. Пляж, который подходит как для семей с детьми, так и для любителей активного отдыха. По системе «Все включено» сервируются безалкогольные напитки с 10:00 до 17:00 и легкие закуски с 13:00 до 15:00. Полотенца выдаются около автобусной остановки.</p> <p>Palma Beach: Пляж с коралловым рифом, расположен в пешей доступности от отеля 15-20 минут. Стоимость 2\$ за день за человека (детям до 12 лет бесплатно), билет необходимо приобрести на ресепшен. Сервис в баре на пляже за дополнительную оплату.</p>
<p>Дресс код/Ресторан</p>	<p>Рекомендована элегантная повседневная одежда. Строго запрещено нахождение в купальных костюмах в лобби и в ресторанах. Мы любезно просим гостей воздержаться от маек без рукавов и шорт на время ужина в ресторане. Запрещается выносить еду и напитки из ресторана.</p>
<p>Завтрак/Ланч набор</p>	<p>Необходимо заказать на стойке ресепшн за сутки до 20.00.</p>
<p>Напитки</p>	<p>Прохладительные напитки, горячие напитки, пиво, вино и другие спиртные напитки местного производства сервируются в ресторане и в барах. Все напитки сервируются на разлив. Напитки в бутылках доступны к заказу за дополнительную плату. Напитки сервируются по одному напитку в руки без ограничения.</p>
<p>Мини бар</p>	<p>Пополнение доступно за дополнительную плату. 1 бутылка воды 1.5 л ежедневно – бесплатно. Питьевая вода также доступна в кулерах в барах.</p>
<p>Свежевыжатые соки</p>	<p>Свежевыжатые соки можно заказать в барах отеля за дополнительную оплату .</p>
<p>Сейф</p>	<p>В каждом номере имеется бесплатный цифровой сейф. Отель не несёт ответственности за ценности, оставленные вне сейфа. При освобождении номера, пожалуйста, оставьте сейф открытым.</p>
<p>WI -FI</p>	<p>Бесплатный интернет доступен в лобби и в номерах отеля.</p>
<p>Пищевая аллергия</p>	<p>Доступны специальное меню по заявкам гостей. Пожалуйста, обратитесь к менеджеру ресторана.</p>
<p>Выселение</p>	<p>Производится в 12.00, пожалуйста верните карту-ключ и карту на полотенце при сдаче номера. Обращаем Ваше внимание на то, что за утерю карты-ключа или/и карты на полотенце предусмотрен штраф – 300 ег.фунтов за ключ и за полотенце/карту 300 ег.фунтов, полотенце выдается под Вашу ответственность. Услуга продления номера доступна за дополнительную плату, необходимо уточнить возможность продления за день. За подробной информацией, пожалуйста, обратитесь на ресепшн. Обед включен в день отъезда в случае если в день приезда Вы приехали после обеда</p>
<p>Посторонние посетители</p>	<p>По соображениям безопасности посторонние посетители должны получить разрешение администрации на вход на территорию отеля. Посетители должны иметь при себе паспорт или удостоверение личности, посещение только в лобби.</p>
<p>Рыбы/птицы</p>	<p>Кормление рыб и птиц строго запрещено.</p>
<p>Бассейны</p>	<p>4 бассейна на территории отеля: детский бассейн на крыше(с анимацией). Если вы желаете, чтобы вас не беспокоили сотрудники продаж, вы можете взять карточку “не беспокоить” на стойке выдачи полотенца.</p>
<p>Развлечения</p>	<p>Ежедневная развлекательная и спортивная программа на пляже и на бассейне на террасе; вокальные исполнители, бар и вечерние представления на террасе отеля</p>
<p>Для детей</p>	<p>Мини клуб с 4-12 лет .Детский бассейн, мини диско (с 10:00-13:00; с 15:00-17:00)</p>
<p>Фитнес клуб</p>	<p>Пользование тренажерным залом – бесплатно. (с 07:00 до 21:00)</p>
<p>Трансферный автобус</p>	<p>Каждые воскресенье, вторник, четверг: От отеля в 20:00 до Old Market и Neama Bay Обратно: из Neama Bay в 22:15, из Old Market в 22:30 Проезд туда и обратно: 2\$ с человека до Олд Маркета; 4\$ с человека до Неама Бей</p>
<p>Прачечная</p>	<p>Мы предлагаем услуги прачечной и химчистки. Прайс лист находится в шкафу в Вашем номере.</p>
<p>Обмен валют</p>	<p>Для обмена валют или снятия наличных, Вы можете воспользоваться банкоматом на променате.</p>
<p>Медицинский центр</p>	<p>Расположен рядом со СПА. Для вызова врача, пожалуйста, обратитесь на ресепшн «0». Несколько аптек расположены на улице Эль Меркато, в минуте ходьбы от отеля</p>

Желаем Вам приятного отдыха!



All-Inclusive Package

Thanks for choosing our Hotel for your Vacation. Kindly note that we will save no Efforts to make your Stay a memorable one, and here some Information about the All Inclusive Program!

All Inclusive Services are valid from 10:30 am on the Arrival-day / Room check-in time 2 pm
All Inclusive Services are valid till 12pm on the Departure-day / Room check-out time 12 noon

Restaurants

Main Restaurant "Gardino"	Breakfast	Lunch	Dinner
	07:00 - 10:30	13:00 - 15:00	19:00 - 21:30

Bars

Lobby Bar "Galleria"	Beverages	Snacks
	10:00 - 00:00	10:30-11:30; 15:30 - 17:00
Primavera rest.		15:30 - 17:00

	Beverages	Snaks
Bar "Prima Scelta"	10:30 – 23:00	
Beach Bar "Bella Vita"	10:00 – 18:00 Soft drinks	13:00 – 15:00

Free of charge

- Safe box in the room
- Gym (7:00-21:00)
- 4 swimming pools (Active pool works till 6 pm)
- Wheel chair
- Darts
- Shuttle bus to/from beach
- Live music
- Wake up calls
- Internet is free of charge in the Lobby and in rooms
- Towel centers (08:00 till sun set)
- Kids club (from 4-12 years old; (10:00-13:00; 15:00-17:00)

Against Charge


- Mini bar in the room/ Upon request
- Fresh juices, Turkish coffee Bottled & canned beverage, Italian espresso, Red Bull and sparkling wine
- Room service
- SPA (09:00 – 20:00) * Billiard.(10:00 – 18:00)
- All Shops at El Mercato Mall.
- Doctor (clinic)
- Telephone / Fax
- Laundry/Dry cleaning service.
- Baby sitting
- Late check-out, please check availability with the front desk

From the Hotel		From the Beach	
Time	To	Time	From
08:00	To Bella Vita Beach		
08:30	To Palma Beach		
09:00	To Bella Vita Beach	09:15	From Bella Vita Beach
10:00	To Bella Vita Beach	10:15	From Palma Beach
11:00	To Bella Vita Beach	11:15	From Bella Vita Beach
11:30	To Palma Beach	11:50	From Palma Beach
12:00	To Bella Vita Beach	12:15	From Bella Vita Beach
12:45		13:00	
14:00	To Bella Vita Beach	14:15	From Bella Vita Beach
14:30	To Palma Beach	15:15	From Bella Vita Beach
15:00	To Bella Vita Beach	16:15	From Bella Vita Beach
16:00	To Bella Vita Beach	17:00	From Bella Vita Beach
16:45	To Bella Vita Beach	17:20	From Palma Beach
		17:45; 18:30	From Bella Vita Beach
The bus station located to the right of the main entrance			

Morning Activities Beach & Pool
10:00 – Club Dance (Beach, pool)
10:30 - Stretching (Beach, pool)
11:00 - Darts Game, (Beach, pool)
11:30- Aqua Gym (Pool)
12:00 - Bocca (beach)
12:00 - Cocktail games, club dance (pool,beach)
Afternoon Activities "IL Mercato Hotel"
15:00 – Club Dance (Beach, pool)
15:30 – Darts (Beach, pool)
15:45 - Water Polo (pool)
16:00 - Yoga Time (pool)
16:00 - Volleyball (beach)

Face painting at 8 pm Mini disco at 8:30 Animation Evening Shows
Monday; at 9 pm Faker show
Tuesday, at 9 pm Liberty dance show
Wednesday, at 9 pm Burlisco Show
Thursday; at 9 pm To be dance show
Friday; 9 pm Mike show 09:30 Belly dance – Tanura
Saturday; 9 pm Lunar show
Sunday; 9 pm Light Show

Important to know

	<p>We are here for you 24 hrs / 7 days. We are happy to receive your requests on our WhatsApp no. +201029336585, or scan the QR Code. ←</p>
Beach	<p>Bella Vita Beach - We provide access free of charge to the sandy beach located in Sharm El Mayah close to old market area, ideal place for family with kids. Soft drinks and light snack are included. Beach bar service: from 10 am till 5 pm, light snacks from 1 pm till 3 pm</p> <p>Palma Beach: - located 1.8 km from the hotel, entrance price is 2 USD per person per day including (kids till 12 y.o. free of charge), sun bed with umbrella (multi entrance is guaranteed during day. Snorkeling & chill out beach. Service at the bars is extra charge. Please don't forget to take ticket from the reception and the beach towel from the towel counter near the bus station.</p>
Dress Code/Restaurant	<p>Smart casuals recommended .Strictly no swimwear in the Lobby and inside all Restaurants. Shirts without sleeves and shorts are not allowed during the dinner. Kindly be informed that it is not allowed to take food or drinks from the restaurant</p>
Breakfast boxes	<p>Are to be ordered one day in advance before 20:00 h at the reception</p>
Beverages	<p>Soft drinks, hot drinks, local beer, (local wine Serve only in the main restaurant During The meals), water and local spirits serving in the restaurant and bars. All the drinks are served by glass. Bottles will be with Extra charge. Drinks are served by one drink per person unlimited.</p>
Mini bar	<p>Refilling is against charge. 1 bottle of water 1.5 l on daily basis is provided. Water in dispensers available at the bars free of charge</p>
Fresh Juice	<p>Seasonal Fresh Juice is available in hotel bars against charge.</p>
Safe box	<p>A digital safe box is available in each room free of charge. IL Mercato Hotel takes no responsibility for valuables left outside the closed safe box. Please leave your safe box open before departure</p>
WIFI	<p>Free internet connection in public areas and rooms in the hotel.</p>
Food Allergy	<p>Special orders are available at your request. Please address the restaurant manager for assistance</p>
Check-out	<p>At 12.00 noon time, please remember to return the room key cards and your towel card to the reception on the day you depart. In case of losing the room key card will be charged 125 L.E. and/or per 300 L.E. towel card. Towel/towel card is under your responsibility. Late check-out is available at extra charge and is the subject to hotel's availability. Please contact the reception for more information. Lunch is included on departure day if you arrived after lunch time.</p>
Outsider policy	<p>Due to security reason outside visitors need the approval of the management for entering the hotel premises. Visitors should have their passports or ID, visit only at the lobby.</p>
Fish / Birds	<p>Please note that it is forbidden to feed fish and birds.</p>
Pool	<p>4 swimming pools for use on site: children's pool on the roof (with animation). If you do not wish to be disturbed by the hotel staff, you can pick up a "do not disturb" card from the towel counter.</p>
Entertainment	<p>Daily entertainment and sports program on the beach and in the activity pool; vocal performers, bar and evening performances on the roof of the hotel</p>
Children's facilities	<p>Kids club for children from 4-12 years old (10:00-12:30; 15:00-17:00). Children's pool, mini disco</p>
Health Club	<p>Gym free, from 07:00 till 21:00</p>
Shuttle bus	<p>Every Sunday, Tuesday, Thursday. From the hotel at 20:00 to Old Market and Neama Bay Return to the hotel: from Neama Bay at 22:15, from Old Market at 22:30.Round trip 2\$per person to Old Market; 4\$ per person to Neama Bay. Reservation at the reception is required.</p>
Laundry	<p>We offer a laundry, dry cleaning services at our hotel. Price list is placed in the wardrobe.</p>
ATM	<p>To exchange or withdraw money, ATM machine is located at IL Mercato promenade</p>
Medical center	<p>Our Hotel Clinic is located close to the SPA. To call the hotel's doctor, please dale the reception "0", pharmacies are located in IL Mercato Shopping Mall , one minute walking from hotel entrance</p>

Thanks for giving us the Pleasure of serving you & wishing you a pleasant Stay!